
Rada MČ Praha 9 

Školská komise 

2022 - 2026 

 

      

Zápis 

z jednání školské komise 

 
Termín: 9.5.2023 
 

Místo: budova radnice Prahy 9, Sokolovská 14, místnost č. 205 
 
Čas: 17:00 – 19:15 
 
Přítomni: JUDr. Renata Portlíková,  Ing. Tereza Štaubrová,  Lukáš Dančevský, Bc. et Bc. Vladimíra 
Mušálková, Mgr. Kamila Viktorinová, MgA. Kamila Matějková, PhDr. David Pavlát,Ph.D., Ing. Tomáš 
Kubík; 

Mgr. Jana Vargová; host: Mgr. Michael Kipor 
 

Omluveni: Mgr. Marie Musálková, Ing. Zdeněk Davídek, Ing. Kornélia Gottmannová, Bc. Renáta 
Šibravová, JUDr. Jana Nowaková Těmínová 
 
Komise je usnášeníschopná. 

 
Program: 
 

1. Představení nového ředitele ZŠ Špitálská 

Předsedkyně komise představila ředitele ZŠ Špitálská, Mgr. Michaela Kipora, který byl do 
této funkce jmenován s účinností od 1.7.2023. Přítomné seznámil se svými pracovními 
zkušenostmi, s vizí školy, informoval o postupném seznamování se se současným chodem 

školy a spoluprací se zastupující ředitelkou. Sdělil, že v květnu se zúčastní pedagogické 
porady ZŠ Špitálská, kam budou pozváni i členové Rady školy. V diskusi odpovídal na 
dotazy členů komise.  

2. Informace o zápisech do 1. tříd 

Tereza Štaubrová informovala o průběhu zápisu do 1. tříd a konstatovala, že budou 
umístěny všechny děti, které mají trvalé bydliště v Praze 9 a přišly k zápisu. Vyvrátila tak 
spekulace veřejnosti, která na sociálních sítích šíří informace o katastrofálním nedostatku 
míst pro prvňáky v základních školách Prahy 9.  

3. Informace o schůzce s rodiči budoucích prvňáků, kteří projevili zájem o převedení 
dítěte do budoucí ZŠ a MŠ Elektra 

T. Štaubrová a R. Portlíková iniciovaly schůzku s rodiči, kteří přivedli děti k zápisu do 1. 
třídy do ZŠ Špitálská a ZŠ a MŠ Na Balabence a projevili zájem o převedení dítěte do 
budoucí školy Elektra. Schůzka se uskutečnila 4. května 2023 a nabídku setkat se s radní 
pro školství a předsedkyní školské komise přijala téměř polovina pozvaných, takže zaplnili 
obě zasedací místnosti. Jako základní dostali informaci o jediné možné variantě 
zprovoznění budovy od 1.9.2023, a to v podobě detašovaného pracoviště ZŠ Novoborská 
včetně následujícího postupu, který závisí na platných rozhodnutích a spolupráci několika 
institucí. Na všechny otázky, které se týkaly termínů, pedagogů, vybavení, zájmové 

činnosti, ekonomiky a dalšího, dostali rodiče odpovědi včetně prezentace interiéru a 

exteriéru budovy.   

Od září 2023 se v budově budoucí ZŠ a MŠ Elektra v Sousedíkově ulici počítá s otevřením 
tří prvních tříd a po jedné od 2. do 4. třídy. Pokud bude zájem, bude otevřena i přípravná 

třída, ve které musí být zapsáno nejméně deset dětí. 

4. Projekt „Elektra II“ 

V současné době probíhají jednání zejména o možnostech financování a propojení 
s budoucí ZŠ a MŠ Elektra. 
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5. Různé 

- Ředitelky mateřských škol zpracovávají zápisy. Počet zájemců, umístění, odklady a odvolání 
budou známy v průběhu srpna 2023. 

- Členové komise diskutovali o významu a možnostech založení dětských skupin jako 
alternativě pro předškolní děti. 

 

Zapsala: Mgr. Jana Vargová 

 
 
 
JUDr. Renata Portlíková 
předsedkyně          

 


